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Abstract (en)
The screwing tool has an electric motor (3), which is accommodated in a housing (1) and drives a drive shaft (6) via a gearing (4). The housing (1) is
formed by an extruded profile part which possesses two receiving spaces (16, 17) and is provided with cooling ribs (15) on its outside. The design of
the extruded profile permits simple manufacture of the housing (1). The cooling ribs prevent excessive heating of the housing (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Schrauber hat einen Elektromotor (3), der in einem Gehäuse (1) untergebracht ist und über ein Getriebe (4) eine Antriebswelle (6) antreibt.
Das Gehäuse (1) wird durch ein zwei Aufnahmeräume (16,17) aufweisendes Strangpreßprofilteil gebildet, das an seiner Außenseite mit Kühlrippen
(15) versehen ist. Die Bauweise des Strangpressprofiles erlaubt eine einfache Herstellung des Gehäuses (1). Die Kühlrippen verhindern eine
übermäßige Erwärmung des Gehäuses (1).
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